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Interpelacje !

1/ Zwracam siq z uprzejm4 pro6bq do Pana Prezydenta o wystEpienie z inicjatywq
uchwalodawczA popzez zloZenie do Przewodniczqcego Rady Miasta - projektu uchwaly
Rady Miasta Wloclawka w sprawie reparacji, odszkodowari i zado66uczy'nienia z tynrlu strat
jakie Poiska poniosla z powodu napa5ci Niemiec, oraz p6Zniejszej okupacji. Do wszystkich
jednostek samorz4du terytorialnego w Polsce wyst4pi-l stosowDlrl pismem wiceminister
Rzqdu RP Pan Arkadiusz Mularczyk, z pro5b4 o wsparcie samorzqd6w w tej sprawie. Sqdzq,
ie Pan Prezydent z wyksztalcenia historyk doskonale zna synracj q mjeszkaric6w
Wloclawka w czasach okupacji przez Niemcy w latach 1939-1945, oraz ogrom zbrodni na
ludziach i suat materialnych. Informujq, 2e pierwszym samorzEdem, kt6ry podjql takow4
uchwalq byla Rada Miasta Wieluri, kt6re zostalo zniszczone i zbombardowane ju2 1
wrze5nia 1939r.
2/ W rejonie ronda turbinowe go przy wjeldzie do osiedla Mielqcin- Micheiin, dokonano
niedawno duzej iloSci nasadzeri drzew i krzew6w. Ponad polowa tych drzew jest ju2
uschniqta. Czy ten drzewostan jest objety gwarancj4 wykonawcy, czy lez Gmina Miasto
Wloclawek bqdzie musialo z wlasnych Srodk6w uzupehri6 te brakl?
3/ Niedawno wymieniono nawierzchniq ulicy Jesionowej na odcinku od ulicy PCK do
Relmonta. Pozostaly stare chodniki, kt6rych nikt na bie24co nie sprz4ta z zaleglych li5ci i

;qnastajqcego zielska. Czy w centrum miasta nie sprz4ta siQ ulic?
( a/TUzykownicy Scie2ek rowerowych w nasz;rm mie6cie narzekaj4 na to, 2e nie s4 na
Siezqco sprzAtane z zaleglego igiiwia, li6ci, oraz ich szeroko66 pomniejszaj4 czqsto wyrosle
przy obrzeZach zielsko, co mo2e ich narazi6 na kolizjq i kontuzjq . Proszq o interwencjq
sluzb miejskich w tej sprawie.
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